
 

 
 

AJUNTAMENT DE PALAMÓS 

Servei de Participació Ciutadana 
 

 

CONSELL DE  PARTICIPACIÓ                           

 

Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament 

Data: 27 d’abril de 2023 

Horari:  De 19h a 20,30h  

 

ASSISTÈNCIA: Joan Gasull, Montse Cervera, Josep Coll, Cristobal 
Posadas, Roser Huete, Sarai Urbano, Raimon Trujillo, Maria Puig i 
Joanfu. 

 

ORDRE DEL DIA: 

 

1. Aprovació acta anterior 

2. Procés Millors esportistes de Palamós 

3. PP.PP. 2023-2024 

4. Altres temes 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ 

 
1. Aprovació acta anterior 

S’aprova sense cap comentari. 
 

2. Procés Millors esportistes de Palamós 

S’explica que s’està en la fase de les votacions. Per problemes tècnics l’inici 
d’aquesta fase s’ha endarrerit i s’allarga el període fins el dia 20 de maig. Hi ha 
marge suficient perquè la gala de l’esport es fa el mes de juny. 
Hi ha certs problemes per votar. El fet que et puguis registrar o només verificar, 
dificulta el procediment i a vegades dona errors. 
 

3. PP.PP. 2023-2024 

A l’última reunió, el tècnic va agafar el compromís de desenvolupar la proposta 
presentada  i en aquesta reunió fer una simulació d’un taller de debat. 
Es considera que en període electoral no és un bon moment per iniciar tallers 
d’obertura de debats, d’altra banda, s’ha anat reflexionant sobre la proposta i es 
proposen diversos canvis respecte la idea inicial. 
Es considera que combinar la variable territorial (fer reunions per barris) amb la 
variable temàtica (medi ambient, atenció a les persones, comunicació...) és difícil 
d’executar i d’explicar. Per això es proposa diferenciar les reunions de zona que es 
puguin fer, d’aquest procés de debats per als pressupostos participats.  
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La idea és fer reunions temàtiques (ciutadania, territori, qualitat de vida...). 
Aquestes reunions han de tenir un caire de debat i també de generació de 
propostes. 
Es manté la idea de que es puguin fer propostes per incloure en els pressupostos 
de manera individual i online. 
El paper de les persones tècniques de l’ajuntament continuarà sent important per a 
valorar la idoneïtat de les propostes. 
Es manté la idea de fer una taula ciutadana amb representants de les diferents 
reunions + persones escollides a l’atzar + qui vulgui assistir. 
Ens hem emplaçat a després de les eleccions per treballar-hi. 
Arrel d’aquí s’inicia un debat sobre les accions que es poden fer per augmentar la 
participació quantitativament. Apunto algunes reflexions. 

 A la gent li interessen els temes que els afecta. De fet, els temes han de ser 
concrets i tot i així n’hi haurà uns que despertaran interès i altres que no.   

 Tot i que fem tot aquest desplegament de reunions temàtiques, 
convocatòries personalitzades... plana la pregunta de si la gent vindrà a les 
reunions. 

 Tenir alguna cosa per menjar i beure i publicitar-ho pot incentivar la 
participació. 

 Es proposa fer una o dos reunions a l’any del consell de participació i obrir la 
possibilitat de fer reunions més petites per temes.  

 Quan fem les taules veïnals formades per persones voluntàries de cada 
reunió temàtica, potser alguna persona dels assistents es pot interessat pel 
consell. 

 La fórmula de la convocatòria per sorteig pot ser interessant. En algun lloc 
han remunerat la presència. Es diu que no es troba escaient aquesta 
possibilitat, però sí es podria incentivar oferint diferents productes (entrades 
a espectacles, descomptes...). 

 Es valora molt positivament la idea de fer les reunions en diferents espais. 

 Perquè la gent sàpiga i es pugui ubicar en les diferents fases del procés, cal 
fer un calendari molt clar i mantenir-lo en el temps. 

 
 

4. Altres temes 
La Roser va anar al consell del SSIBE i diu que no hi anirà més i ratifica que el 
consell de participació municipal no ha de tenir representació al del SSIBE. 
Explica que allà donen informació i no hi ha espai per a fer propostes ciutadanes, 
entre altres coses perquè és un ens privat. 
Vam acordar que la manera de poder ser útils és oferir un espai virtual per a 
generar debats. Si aquesta proposta no és acceptada, doncs no s’escau enviar-hi 
un representant. 
 
 
Sense altre particular, es tanca la reunió a les 20,30 h i quedem que la següent 
convocatòria serà després de les eleccions. 


